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Afsprakenlijst werkgroep Schoon Langdonk, d.d. 29-10-2019 

Aanwezig: Herman, Rian, Marcel, Jolanda, John en Jan 

Afwezig met bericht: Ronald, Ad en Bas 

 

Onderwerp Afspraak Actie 

1. Opening       Voorafgaande aan de vergadering hebben Marcel, Dirk Jan, Ad, John, Jan en 
Rian een rondrit gemaakt langs de “hotspots” in de wijk op aanwijzing van de 
werkgroep. Deze plaatsen zijn genoteerd door Dirk Jan en krijgen zijn 
aandacht. 
Daarna heette Herman alle aanwezigen welkom. 
 

 

2. Verslag 27-08-2019 Verslag akkoord. Allen 
 
 

3. Braderie De braderie op 14 september was dit jaar succesvoller dan vorig jaar. Het was 
beter weer, we hadden een betere standplaats en de kraam was leuker 
ingericht. Jolanda had een spel beschikbaar gesteld om het publiek actief te 
betrekken. John wist de mensen over te halen om het spel te spelen, dus er 
was veel meer interactie met het publiek dan vorig jaar. Het heeft niet geleid tot 
nieuwe aanmeldingen van vrijwilligers, maar we hebben weer ervaring 

opgedaan die ons bij een volgende braderie van pas komt. 

 

 
  

Allen 
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4. Burgerschap dag Op 10 oktober hebben we deelgenomen aan de Burgerschap dag. Herman, 
Reinier, Gea, Fred en Rian hadden een programma opgesteld voor negen 
leerlingen van het Norbertus. Ze zijn met ons meegelopen op een stukje route 
om mee op te ruimen. Wij hadden niet de indruk dat ze erg gemotiveerd waren 
en er kwam ook weinig feedback van de leerlingen. Volgende keer laten we het 
contact rechtstreeks met de school verlopen en dan gaan we ook wat 
voorwaarden stellen zoals bv. aanwezigheid van een docent. 
  

Herman, Rian, 
Reinier, Fred en Gea 

5. Marcel Schoones De wijkverbinder Tine van Rossum wordt tot nader bericht vervangen door 
Marcel Schoones, die zal optreden als adviseur. 
     

Allen 

6. Schooncoaches       Op dinsdag 3 sept. was er in het Stadskantoor een bijeenkomst van de 
Schooncoaches. Er waren zo’n 8 schooncoaches uit Roosendaal en 
omliggende plaatsen aanwezig om onder leiding van Jolanda Jochems en Bas 
Raaijmakers onderwerpen te bespreken zoals: nieuwe ontwikkelingen rond de 
afvalinzameling, ervaringen met het nieuwe grondstoffencentrum, Schoon 

Belonen etc. Wie interesse heeft in de notulen kan deze opvragen bij Rian. 

 

Herman, Rian en Gea. 

7. Vrijwilligersbijeenkomst Zaterdag 26 oktober 2019 was weer de halfjaarlijkse bijeenkomst van de 
vrijwilligers. Onder het genot van koffie met wat lekkers zijn ervaringen 
uitgewisseld, waarvan de meeste onderwerpen al eerder in dit verslag werden 
benoemd. Daaraan toegevoegd werd nog gesproken over het aanbieden van 
restafval. Vanuit ons streven naar een schone wijk zijn we dan ook 
voorstanders van invoering van een uniform tarief voor huishoudelijk afval. De 
goeden betalen dan voor de kwaden, maar dat gebeurt nagenoeg bij alle 
publieke voorzieningen. Wij zullen onze mening kenbaar maken bij de 

wethouders en de fractievoorzitters van de politieke partijen. 

Er was ook positief nieuws: Het fietspad aan de noordgrens van onze wijk 
richting Visdonktunneltje wordt aan beide zijden verfraaid met wilde bloemen en 
fruitbomen. Fienus en Tine zijn hiervan de initiatiefnemers. Hulde! 

  

 

Allen 
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8. Actieplan 1. De gemeente gaat in samenwerking met Het Milieu Educatief Centrum 
(MEC) scholen benaderen voor het project Schoon Belonen. Er wordt dan 
een leerproject uitgezet om de leerlingen bewust te maken van afval in het 
algemeen. Wij kunnen daar als werkgroep bij aansluiten en onszelf 
profileren. Dan kunnen we meer effect sorteren dan op eigen titel de 
scholen benaderen, want tot nu toe heeft dat nog niet veel effect gehad. 

2. Op de startpagina van onze website komt een nieuwe rubriek: verwijzing 
naar het laatste nieuws over Schoon Langdonk 

3. Herman heeft een onkostendeclaratie ingediend bij Ad en tevens een 
raming gemaakt voor 2020.  

4. In 2020 begint Alwel met de renovatie van huurwoningen in Langdonk. Ilse 
Nooijens van Alwel gaat van tevoren bij de inwoners langs om hun wensen 
te inventariseren. Wij willen dit combineren met het navragen bij de 
inwoners of ze een Saverpas hebben. Soms raken deze kwijt bij een 
verhuizing en zonder pas hebben de mensen geen toegang tot containers 
en het Grondstoffencentrum. Dit bevordert het dumpen van afval naast de 
containers of elders in de wijk. Voor maart 2020 wordt er een afspraak met 
Ilse gepland. 

5. Wij denken dat het plan om voortaan slechts om de 4 weken de grijze 
(restafval) container te ledigen zal leiden tot het toenemen van het aantal 
dumpingen. Aan alle vrijwilligers is gevraagd om in de maand november de 
dumpingen en bijzettingen te tellen. Ook de meldingen bij Buiten Beter. Op 
die manier kunnen we een dossier opbouwen als ondersteuning bij een 
overleg met de wethouders en politieke partijen. 

6. Er wordt weer gewerkt aan een nieuwe editie van Het Langdonkertje. Wij 
worden daar ook bij betrokken om te publiceren. 
 

Jolanda, Marcel, Dirk 
Jan, Herman en Rian 
 
 
 
 
Herman, Willem 
 
Herman, Ad 
 
Herman, Rian 
 
 
 
 
 
 
 
Allen 
 
 
 
 
 
John, Jan, Ad 

7. Rondvraag 1. Rian heeft gemerkt dat de compartimenten in de glasbak niet tot boven toe 
afsluiten. Als dan bv. de glasbak al aardig vol zit en je wilt er nog wat 
bijgooien, belandt dat in het naastgelegen blikcompartiment. Heeft dit 
gevolgen voor de afvalverwerking? 

2. Bij de Lindenburg staat geen container voor klein elektrisch afval. Kan die 
wellicht bijgeplaatst worden? 

3. De toegezegde glascontainer bij de Willem Dreesweg is nog niet geplaatst. 

Bas 
 
 
 
 
Bas 
 
Bas 
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4. De schoffelaars (WVS) ruimen niet het afval op dat ze in de 
plantsoenbegroeiing tegenkomen. 
 

 
Bas. 

8. Volgende vergadering Dinsdag 10 december van 15.00 tot 17.00 uur in De Broedplaats  

 


